
 

Zápis z 8. zasedání Komise pro regionální a mezinárodní spolupráci 

Přítomní členové:  Ing. Dagmar Zvěřinová – starostka města a předsedkyně komise, 
MUDr. Marie Košťálová, Ing. Zdeněk Bervid, RNDr. Jan Filipenský, CSc., 
p. Vratislav Knoflíček, p. Miloslav Odvárka, Mgr. Zbyněk Vintr 

Omluvení členové:  Mgr. Reda Ifrah, Mgr. Zdeněk Navrátil 

Dále přítomni: p. Václav Košťál 

Datum a místo konání: 15. října 2013, kancelář starostky města 

Program: 
1. Pozvánka k účasti města na Dnech partnerství 2014 v belgickém Flobecqu (28.5.‐1.6.2014) 
2. Žádost partnerského města Flobecq o poskytnutí příspěvku na ubytování flobeckých žáků 

základních škol při jejich jarním pobytu ve Žďáře nad Sázavou (6.4.‐12.4.2014) 
3. Rozpočet položky „Mezinárodní partnerství“ rozpočtu města na rok 2014 
4. Různé 

ad 1. 
Starostka města seznámila komisi s  oficiální písemným pozváním belgického partnerského města 
Flobecq na Dny partnerství  v termínu 28.5.‐1.6.2014. Belgická  strana nabízí účast města Žďárnu 
nad  Sázavou  v max.  počtu  50  osob  včetně  žďárského  mládežnického  týmu  fotbalistů,  kteří 
s flobeckým mládežnickým  fotbalovým  týmem  sehrají  v rámci  programu  přátelské  utkání.  Dále 
Belgičané  žádají  o  účast  několika  žďárských muzikantů.  Předsedkyně  komise  kladně  zhodnotila 
zájem belgického partnerského města o spolupráci v oblasti sportu. 
Komise pověřuje odbor ŠKS nákupem oficiálních darů francouzskému a belgickému partnerskému 
městu a dále drobných dárků belgickému fotbalovému týmu a belgickým rodinám, v nichž budou 
žďárští účastníci ubytovaní v rámci Dnů partnerství 2014. 
Komise se shodla na účastnickém příspěvku na dopravu ve výši 1.000 Kč za rodinného příslušníka 
zastupitele nebo člena komise, který se zúčastní Dnů partnerství 2014 v belgickém Flobecqu. 

Usnesení 
Komise  po  projednání  přijímá  pozvání  partnerského města  Flobecq  na  Dny  partnerství  2014  a 
schvaluje účast mládežnického týmu fotbalistů včetně doprovodu a překladatele v max. počtu 20 
osob. 
Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0 

ad 2. 
Ing.  Zvěřinová představila  komisi plánovaný program pobytu  cca  40  žáků  flobeckých  základních 
škol  ve  Žďáře  nad  Sázavou  v dubnu  2014  a  na  základě  písemné  žádosti  zástupců  belgického 
partnerského  města  Flobecq  navrhla  podpořit  tento  pobyt  poskytnutím  příspěvku  ve  výši 
30.000 Kč za účelem jejich ubytování v městském hotelu Tálský mlýn v termínu 6.‐12.4.2014. 

Usnesení 
Komise  po  projednání  schvaluje  příspěvek  ve  výši  30.000  Kč  na  ubytování  žáků  základních  škol 
belgického partnerského města  Flobecq  ve Žďáře nad  Sázavou  v termínu 6.‐12.4.2014  z položky 
„Mezinárodní partnerství“ rozpočtu města na rok 2013. 
Pro: 7    Proti: 0     Zdržel se: 0 



 2

ad 3. 
P. Košťál informoval komisi o výši finančního zůstatku položky „Mezinárodní partnerství“ rozpočtu 
města a návrhu této položky v rozpočtu města na rok 2014 ve výši 250 tis. Kč. 
Ing. Zvěřinová v této souvislosti uvedla, že bude v rámci prvních rozpočtových opatření rozpočtu 
města  na  rok  2014  požadovat  převedení  nevyčerpaného  zůstatku  položky  „Mezinárodní 
partnerství“  rozpočtu  2013  do  na  tuto  položku  rozpočtu  2014. Důvodem  tohoto  rozhodnutí  je 
ústní jednání p. starostky se zástupci vinařství z francouzského partnerského města Cairanne, kteří 
projevili  zájem  o  účast  žďárského  folklorního  souboru  a  zástupců města  Žďáru  nad  Sázavou  na 
oslavách  40.  výročí  od  založení  družstevního  vinařského  sklepa  v Cairanne,  které  proběhnou 
v červenci 2014. 

ad 4. 
Paní  starostka  informovala  komisi,  že  při  poslední  návštěvě  německého  partnerského  města 
Schmölln, zástupci  tohoto města poptávali účast dechové hudby mladých ZUŠ Žďár nad Sázavou 
při tamních městských slavnostech v roce 2014. 
Předsedkyně  komise  pověřila  p.  Košťála  zasláním  písemné  zdravice  se  zdvořilou  žádostí,  zda 
partnerské město má zájem o účast dechové hudby mladých ZUŠ Žďár nad Sázavou při městských 
slavnostech města Schmöllnu v roce 2014. 

 

Zapsal:  Václav Košťál 

Dne:  17.10.2013 

Předsedkyně komise 
 


